
 

Referat af Hou Lystbådehavns bestyrelsesmøde tirsdag den 12. marts 2019. 

Til stede 

Fra bestyrelsen: Poul, Søren, Stefan, Christian, Torben og Palle 

Herudover deltog revisor, Havnefoged og Elvin (ordstyrer). 

 

Dagsorden: 

1 Havnefogedens punkter/orientering. 

Pælene er skiftet, og legeplads er ved at blive udvidet. Broen over jollehavnen skulle 

gerne være klar ved sæsonstart. 

2. Fremlæggelse af regnskabet 2018 v). Schantz. 

Schantz fremlagde regnskabet med et overskud på 110.000 kr. Budgetteret overskud 

var 24.000 kr. 

Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen. 

3. Fremlæggelse af budget 2019 v). Christian, Poul, Torben og Schantz. 

Budgettet vil give et overskud på 100.000 kr. efter at der er budgetteret 100.000 kr. 

til pæle m.v. 

Budgettet blev vedtaget. 

4. Generalforsamlingen 16/4?? 

Alt er klar. Bestyrelsen ønsker 3 stemmetællere. 

5. Orientering om mødet mellem Lystbådehavnen, Egmont Højskolen og HMI, som 

oplæg til samarbejde om kranen og mødet med Odder Kommune 21/3. 

Den gule kran kan ikke opgraderes til brug for lystbådehavnen. Til mødet med 

kommunen: Bestyrelsen håber på, en afklaring om vinteropbevaring samt en afklaring 

om, hvem der er ansvarlig for honnørkajen. 

6. Evt. aflysning af næste bestyrelsesmøde 9/4 – en uge før generalforsamlingen?? 

Mødet er midlertidigt aflyst. 

7. Eventuelt. 

Der var ikke noget under eventuelt. 

 

Ref. Palle Jensen 


